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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Bestuur en Financiën, gehouden op 
dinsdag 20 juni 2023 om 19:30 uur in het Koetshuis in Breukelen. 

 
Aanwezig Agendapunten 

Voorzitter Rick Nederend 

Raadsadviseur Jacqueline Willenborg 

 
De leden 

Lokaal Liberaal Onno Tijdgat (w) en Frank Venus 1 t/m 3e  

VVD Bas van Schaik (w) en Lucas van Hattum 1 t/m 3e   

D66         Peter van Dam (w)             1 t/m 3c   

D66         Lisanne Peelen (w) en Mark Tasche           3d en 3e             

GroenLinks Albert Gemke (w) en Mariët Brandts (w) 1 t/m 3e  

Streekbelangen Marieke Vis- Versloot (w) 1 t/m 3e 

Streekbelangen Naomi Vervaart 1 t/m 3a, 3d,3e  

Streekbelangen Chris Portengen (w) 3b, 3c  

CDA Marlous Scherpenzeel- van Schie (w) en  

 Pim van Rossum- Rengelink (w) 1 t/m 3e 

PvdA Lukas Burgering (w) en Victor Koppelmans 1 t/m 3e 

ChristenUnie-SGP Ike Roetman (w) en Immanuel Wijland (w) 1 t/m 3e 

Samen Stichtse Vecht Riëtte Habes (w) 1 t/m 3e 

SP Tineke de Vries (w) en Giovanni Janssen 1 t/m 3e 

Het Vechtse Verbond Mieke Hoek (w) 1 t/m 3e (tot 23:52) 

 

Afwezig 

BVNL 

 
Burgemeester en Wethouders 

Het voltallige college is aanwezig 

 

Verder aanwezig 

Gijsbert Heij Beleidsadviseur financiën 

 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De fractie van BVNL is afwezig.  

 
Op verzoek vanuit de raad wordt de commissie voorgesteld om met twee leden per fractie aan 
de commissievergadering evt. wisselend per onderdeel deel te nemen. De afspraak is hierbij 
gemaakt dat er 1 woordvoerder is per onderdeel maar dat beide leden wel interrupties mogen 
stellen. Dit is een experiment, wat we nu bij de commissie over de Kadernota en de commissie 
over de Begroting willen doen. Formeel neemt er 1 lid per fractie aan een commissie deel. Op 
grond van art. 22 van uw commissieverordening kan worden besloten om anderen aan de 
beraadslaging te laten deelnemen. De commissie stemt hiermee in.  

 

2. Vaststellen van de agenda. 

ChristenUnie-SGP wil het blok 3d sociaal en samenleven splitsen in 2 blokken, in verband met 

wisselen van woordvoerder. De commissie stemt hiermee in.  

 

De agenda wordt met deze wijziging vastgesteld. 
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3. Kadernota 2024  

  

De heer Servet Kurtaran spreekt in over de noodzaak van wc’s bij de Maarsseveense Plassen, net  

zoals bij De Strook en Haarrijnseplas. Bezoekers doen nu buiten hun behoefte en dat zorgt voor een  

onhygiënische situatie en gevaar voor de volksgezondheid.  

 

Mevrouw Van den Brink- Goedhart spreekt in over de verhoging van de belastingen en  

de gezondheidszorg, de inkomsten uit verhoging belastingen moet ten goede komen aan de 

geestelijke jeugdgezondheidszorg, daarmee kan iets worden gedaan aan de lange wachtlijsten. 

 

Blok 3a. Algemeen (Financieel beeld en Uitgangspunten) 

 

Het Vechtse Verbond: complimenten voor de duidelijke beantwoording van de vragen, dit  

verduidelijkt nog meer de zorgelijke financiële situatie voor het heden en de toekomst. 

D66: blij met de gemaakte keuzes ten dienste van het op peil houden sociale voorzieningenniveau en 

de zorg voor kwetsbare inwoners waarborgt, goed dat er geen bezuinigingen op sociaal domein zijn 

doorgevoerd, college vaart wel scherp aan de wind, ook gezien effecten van de meicirculaire, dat is 

niet zonder risico’s, volgende stap is verlagen uitgaven die leiden tot bezuinigingen. In kadernota 

realistische planning die balans tussen bestuurlijke ambities en financiële positie goed weergeeft.  

CDA: is geen voorstander van verhogen belastingen en tarieven, dit betekent meer kosten voor de 

inwoners. Gebruiker betaalt, akkoord met voorstel verhogen tarieven bij vergunningverlening. Maar 

vraag is of in kader van Omgevingswet alle kosten worden doorberekend, dan is het voor de inwoner 

niet meer te betalen om bijvoorbeeld een huis te bouwen. Wat betekent dit voor de huisvesting van 

culturele organisatie en sportclubs, kosten gaan fors omhoog. Vraag over structureel 

weerstandvermogen, waarom ingezet voor extra energiekosten in 2027. Stel er komt weer een 

andere crisis dan is daar geen geld voor. 

Lokaal Liberaal: grote onzekerheden in kadernota, door ontwikkelingen scherpe keuzes maken, staat 

achter coalitieakkoord met ambities fundament op orde en voldoende betaalbare en passende 

woningen, organisatie verder verbeteren, productie bij ruimtelijke ordening moet omhoog, akkoord 

met uitgangspunten en keuzes kadernota.  

Samen Stichtse Vecht: niet zo’n negatief plaatje, basis op orde, kadernota intern op de organisatie 

gericht te weinig uitgegaan van de kracht van de samenleving en wat daarvoor nodig is. Samenleving 

moet ook op orde.  

SP: sluit zich aan bij Samen Stichtse Vecht, zien het ook niet zo somber is, er komen nog 

verkiezingen, luxe belastingen omhoog, druk bij minima weghouden. 

VVD: continuïteit gewaarborgd, belasting verhogen is niet leuk maar moet wel i.k.v. sluitende 

begroting en op peil houden sociale voorzieningen, geeft mee om geen incidenteel geld te gebruiken 

om structurele kosten te dekken.  

ChristenUnie-SGP: begrijpt dat situatie is veranderd en het meer gaat kosten, minder 

draagkrachtigen maximaal ontzien.  

PvdA: verheugend nieuws dat college geld onttrekt uit de algemene reserve, geld klotst tegen de 

plinten, kadernota is beleidsarm, roept college op om voor de behandeling van de begroting een paar 

serieuze ambities op tafel te leggen.  

Streekbelangen: balans tussen bestuurlijke ambities, financiële positie en ambtelijke organisatie moet 

terug, veel onzekerheden, realistisch ambitieniveau in kadernota gericht op de grootse uitdagingen is 

goed, keuzes maken voor extra uitgaven, gaat ergens pijn doen, pleit ervoor om alternatieve 

besparing op sociaal domein niet in te zetten maar op andere manieren te bezuinigen, 

lastenverzwaring en inkomstenverhoging. Vraagt toelichting op gevolgen voor weerstandsratio van 

incidenteel onttrekken geld aan algemene reserve en structureel verlagen weerstandsvermogen.  

GroenLinks: situatie waarin we zijn beland mede gevolg van politieke keuzes afgelopen jaren, 

signalen genegeerd, sommige crises voorspelbaar zoals energiecrisis, belastingverhoging was 

jarenlang no go nu wel voor gekozen, scherp aan de wind varen moet, realistische planning niet 

afgestemd op realiteit buiten, meer naar buiten richten. Kadernota is steeds duidelijker, geeft 

mogelijkheden om te sturen.  
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Reactie wethouder Wisseborn: structureel weerstandsvermogen is bedoeld om een crisis op te 

vangen, nadelig energiecontract afgesloten met hoog vast tarief, 1,4 miljoen uit algemene reserve 

latere jaren 0,8 miljoen uit weerstandvermogen, weerstandsvermogen wordt lager, allerlei 

ontwikkelingen en dichter bij ravijnjaar er komt geen geld bij, in 2026 waarschijnlijk gebruik maken 

van weerstandsvermogen en algemene reserve of aanzienlijk bezuinigen. Als weerstandsratio onder 

1.4 komt zal wethouder met voorstel komen hoe op te lossen.  

 

Blok 3b Bestuur en Veiligheid 

 

Het Vechtse Verbond schrikt van de bedragen voor inhuur, heeft zorgen over hoge schuldpositie van 

158 miljoen, is dit aflossingsvrij of betaalt gemeente rente en afschrijving.  

 

Reactie wethouder Wisseborn: afschrijving en rente wordt betaald, schuld neemt toe, af en toe wordt 

geld geleend, er wordt gekeken wat kan worden geleend tegen gunstige rente. Op de schuld wordt 

maandelijks afgeschreven, het is een ‘gezonde’ schuld.  

 

CDA: voortzetting van beleid is goed, meer naar buiten zien gaan, blij met bibob coördinator.  

VVD: niet wachten tot 1-1-24 maar snel vacature plaatsen voor bibib coördinator. 

Streekbelangen: akkoord met uitbreiding capaciteit en aanstellen bibib coördinator. 

GroenLinks: omgevingsvisie moet nu al referentiekader zijn voor alle besluitvorming zodat dit niet uit 

de pas gaat lopen, ook in raadsvoorstellen opnemen. 

PvdA: formatieuitbreiding mag meer maar is vooral gericht op interne organisatie, wat gaan de 

inwoners merken van de formatieuitbreiding, vooral niveau gemeentelijke dienstverlening omhoog, 

fractie overweegt hierop een amendement in te dienen. 7 maart motie BVLN aangenomen meer 

blauw op straat, ziet niet terug, waar is geld voor BOA’s. 3 fte uitbreiding voor veiligheid is voor 

bureaufuncties, wordt gemeente daar veiliger van? fractie overweegt hierop een amendement in te 

dienen. 

Lokaal Liberaal: uitbreiding formatie is nodig, blij mee. Ook snel met bibib coördinator aan de slag. 

Samen Stichtse Vecht: tendens in samenleving vertrouwen in politiek/lokaal bestuur niet groot, extra 

inzet verbeteren vertrouwensrelatie met inwoners maar ziet dit niet terug in kadernota, intern gericht, 

er liggen maatschappelijke opgaven waarbij medewerking vanuit de samenleving van groot belang is, 

investeren in contact met inwoners, procedures voor inwoners eenvoudiger maken, inwoners meer 

betrekken ook bij de financiën. Vacatures ook op mbo niveau uitzetten. 

ChristenUnie-SGP: hoe dragen de nieuwe functies bij aan de ambities uit de inleiding, verandert de 

output met 7 fte vast op veiligheid? Graag terugkoppeling over activiteiten IVP. 

D66: blij met stijgende lijn organisatie, zijn op goede weg. Voor raadsleden nog steeds lastig 

financiële stukken  te lezen, wel vooruitgang, blij met ambtelijke ondersteuning daarbij. IVP vraagt 

capaciteit, logisch incidentele middelen omzetten naar structureel. 

SP: veel uitbreiding fte daalt inhuur daarmee, kan een getal worden gegeven? 32 vacatures en er 

wordt personeel bij sportaccommodatie ontslagen en gaat naar marktpartijen. Liever meer Boa’s dan 

beleidsadviseurs.   

 

Reactie wethouder Wisseborn: college houdt bij besluitvorming rekening met Omgevingsvisie, leges 

worden substantieel hoger, risico kan zijn dat men afweging maakt en de activiteit niet gaat doen. In 

kader van Omgevingswet aandachtspunt reële leges in relatie tot ambtelijke inzet.  

 

Reactie burgemeester Reinders: het gaat niet zo zeer bij OOV om meer capaciteit maar omzetten 

incidentele capaciteit in structurele capaciteit, verwezen wordt naar IVP 2019-2022 met goede 

aanpak van ondermijning waarvoor dingen goed geregeld moeten worden. BOA capaciteit is op 

sterkte. Structurele capaciteit nodig voor uitvoering bibob controles en coördinatie uitvoering 

jeugdaanpak. Over de output wordt verwezen naar de diverse plannen die er zijn waarover het 

gesprek wordt gevoerd met de raad. Participatie met de samenleving is belangrijk, verwezen wordt 
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naar IVP, de schouw in de wijk Bloemstede, tent in de wijk. In kader van monitoren 

veiligheidsbeleving worden stappen gezet de komende jaren.  

 

Reactie Wethouder Polman: als interne organisatie op orde is zullen de inwoners dat ook merken, 

bijv. meer woningen daar hoort back office bij. Effecten fte jeugd gaat om regie op jeugdbeleid 

versterken, daar merken de inwoners ook wat van. Wat mensen gaan doen inkoop is nu inhuur voor, 

goede inkoop helpt om opdracht te kunnen sturen. Kadernota verschuift accenten, waar geen 

accenten worden verschoven komt niet in de kadernota. Functiebeschrijvingen is meer iets van de 

gemeentesecretaris.  

 

Reactie wethouder Van Vliet: er wordt geen personeel ontslagen bij binnensportaccommodaties, de 

medewerkers bij sportfondsen gaan over naar andere partij, wil niet zeggen of commerciële 

marktpartij wordt. Twee ingehuurde medewerkers kunnen ook overgaan. Medewerkers Kikkerfort 

blijven bij gemeente in dienst. 

 

Blok 3c. Fysiek 

 

Samen Stichtse Vecht: aan gebiedsgerichte plannen (Dop’s en Gop’s) is geen budget gekoppeld, 

inwoners teleurgesteld omdat er geen plannen zijn gerealiseerd, er is nog niet nagedacht hoe we 

participatie gaan doen bij plannen, volgens de leidraad participatie moet er een startnotitie komen, 

neem inwoners aan de voorkant mee, reserveer budgetten.  

Streekbelangen: wordt het niet te duur om te bouwen gezien de verhoogde leges, prijzen we ons niet 

uit de markt, dienstverlening vooroverlegplan moet gratis blijven. Toetsingsprogramma hoge 

legeskosten. Uitvoeringsmiddelen klimaat en energie: ingeslagen weg vasthouden, werken aan 

goede transitie. Gebiedsvisie is belangrijk voor wonen in de kernen, oprekken rode contour.  

D66: blij met impuls versnellen woningbouw, goed vergunningen i.k.v. duurzaamheid monumenten 

zijn vrijgesteld van leges. 

Het Vechtse Verbond: bij woningbouw ook bouwen buiten de contouren mogelijk maken zodat bij de 

kernen kleine woningbouwplannen gerealiseerd kunnen worden. Maak i.k.v. veiligheid wegen een 

plan voor de toegestane breedte van auto’s op de smalle Vechtwegen.  

Streekbelangen: blij met gelden vitaal platteland, meer structureel geld naar onderhoud wegen 

buitengebied. 

VVD: uitgangspunt is laagdrempelig contact met inwoner/projectontwikkelaar, vooroverleg 

afbakenen, wat zijn de verwachtingen, als je betaalt moet je goede dienstverlening krijgen, oproep 

voor professionalisering ambtelijke organisatie bijv. afhandeling fixi meldingen en contact met 

inwoners. 

GroenLinks: zien graag dat vrijkomende boerderijen worden gebruikt voor wonen van 

ouderengroepen, in plaats van villa’s. Klimaatuitvoeringsplan: vraagt toezegging dat versnelling komt 

om doelen te halen, gemist wordt huisvesting asielzoekers, voorkomen dat bij opknappen wegen 

buitengebied deze sluiproutes worden. Hoe staat het met huisvesting culturele instellingen. 

ChristenUnie-SGP: akkoord met stuk voor fysiek domein, vacatures is er rekening mee gehouden  

met feit dat situatie kan veranderen, wat gebeurt met capaciteit als projecten niet doorgaan, wordt dat 

dan anders ingezet.   

SP: verkorten wachttijd zou prioriteit moeten zijn, voor de bouw van 20 woningen corporaties is geen 

14 fte nodig, wordt dit ingezet t.b.v. projectontwikkelaars? Is versnellingsingreep overheidssteun, 

verkapte subsidie aan de projectontwikkelaars? 

PvdA: wat zijn de ambities, extra geld voor mensen extra inspanningen? fractie geeft aan te 

overwegen hierover amendement in te dienen als dit niet blijkt.   

 

Reactie wethouder Wisseborn: huisvesting culturele instellingen: dit krijgt een plek bij de actualisatie 

van het beleid, bij onderhoud wegen is geld geen probleem, krijgt het niet goed weggezet i.v.m. 

ontbreken capaciteit. Voor de veiligheid van wegen geldt allerlei wetgeving, er worden 

breedtebeperkingen opgelegd. Uitgangspunt leges is kostendekkendheid, in december wordt de 

legesverordening door de raad vastgesteld.  
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Reactie wethouder Van Liempdt: voor de vraag over migranten wordt verwezen naar RIB nr. 17, in 

antwoord op de vraag van PvdA: kadernota is uitvoering raadsbesluit in meerjarig financieel 

perspectief duidelijk gemaakt.  

 

Reactie wethouder Polman: uitvoeringsprogramma duurzaamheid is vastgesteld en wordt niet 

versneld, in dat programma staan de middelen die nu in de kadernota staan, in meerjarig perspectief. 

De extra mensen gaan het uitvoeringsprogramma uitvoeren. 

 

Op de vraag van de voorzitter of de commissie, gezien het tijdstip, vanavond of morgen wil doorgaan, 

besluit de commissie om vanavond door te gaan.  

 

Blok 3d.Sociaal  

 

SP: is voornemens een motie in te dienen met als dictum: 
1. in goed overleg met de stad Utrecht, de Provincie Utrecht en de Stichtse Groenlanden 

(Staatsbosbeheer) te komen tot het plaatsen van voldoende, permanente openbare toiletten 
in het vrij toegankelijk deel langs de grote Maarsseveense Plas in 2024 en indien nodig bij de 
begroting 2024 hiervoor middelen beschikbaar te stellen; 

2. en voor deze zomer 2023 in overleg met de hiervoor genoemde partijen tot tijdelijke 
toiletvoorzieningen te komen en de eventuele kosten via de P&C cyclus te verantwoorden; 

 

ChristenUnie-SGP: houdt een betoog over de behoefte aan specifieke, professionele ondersteuning 

bij ‘hopeloze/uitzichtloze gevallen’, maakwerk, wil met wethouders gesprek aangaan om te 

onderzoeken of bij de uitwerking van de bestuursopdracht dit gedachtegoed kan worden 

meegenomen. 

D66: kosten zijn onzeker, blij met keuze niemand laten vallen, niet vergeten op vernieuwing sociaal 

domein in te zetten, steeds meer mensen vallen buiten de boot door de rigide wijze waarop de 

samenleving is ingericht, met als gevolg zorgvragen die er niet zouden moeten zijn, oproep voor 

harder en explicieter in te gaan zetten op diversiteit en inclusie in de breedste zin van het woord op al 

het beleid, inclusie expliciet meenemen in de begroting 2024. 

Het Vechtse Verbond: maakt zich zorgen over het totaalpakket van hogere lasten voor de inwoners, 

aan zorgbehoefte wordt niet voldaan. 

PvdA: maakt andere keuzes, meer met het hart dan met portemonnee, wat is de zorgvraag van de 

inwoners en we moeten altijd voldoen aan de zorgbehoefte, Wmo met inwoners rekenen, overweegt 

amendement op paragraaf bestuursopdracht pag 14 (herformuleren bestuursopdracht veel meer 

zorgvraag bij inwoners centraal niet financiën). Wil motie SP mede indienen.  

Lokaal Liberaal: hoopt dat aanpak in kadernota werkt en het daarbij blijft wat betreft TIM, motie is 

men nog niet uit (gaat om gratis en betalen) 

GroenLinks: overweegt motie SP mede in te dienen, Tim verbinding met medisch domein, in kader 

van onderliggende vragen bij zorgvraag voelt men er wel voor zoals bij Tilburg, Eindhoven en 

Zaanstad om te experimenteren met gewoon geld te geven en te kijken wat daarvan de effecten zijn. 

Naast mantelzorgwaardering ook mantelzorgers faciliteren.  

Samen Stichtse Vecht: stuk zeer financieel gedreven leest niet fijn voor de inwoners, ondersteunt het 

betoog van de ChristenUnie-SGP over de ‘professionele vriend’ voor de inwoner, uitgaan van de 

individuele behoefte. Ook op landelijk niveau klotst geld tegen de plinten, voorbeeld Brede SPUK, er 

is geld voor bibliotheken, zwembaden, mist verbinding met de samenleving, gelden kunnen ook van 

Rijk komen, mist fte voor fondsenwervers om beschikbare gelden naar gemeente en partners te 

halen en samen met de samenleving de opdrachten uit te voeren.  

Streekbelangen: zal de motie van de SP niet steunen en wil eerst weten wat er met de eerdere motie 

uit 2020 is gedaan, er is tijd nodig voor de transformatie in het sociaal domein, men ziet dat er acties 

worden genomen en verwachten binnenkort resultaten. 

CDA:  heeft zorgen over het structurele innovatiebudget, wat gebeurt hier concreet mee. Moet 

rechtstreeks bij zorgvragen terecht komen. Motie SP wordt vooralsnog niet gesteund.  

VVD: vraagt t.a.v.de motie of er al overleg is geweest met de stakeholder en is zomer haalbaar? 
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Reactie SP: de termijn zou haalbaar moeten zijn gezien de urgentie, vraagt de wethouder of zij 

contact met de GGD opnemen of dat de SP dat moet doen. Er zijn overal gratis toegankelijke 

toiletmogelijkheden.  

  

Reactie wethouder Polman: soms moeten er plannen worden gemaakt dus daar is ook geld voor 

nodig maar dat is niet de hoofdzaak, het gaat om de transformatie verbeteren in relatie tot de opgave 

die we bij Tim hebben om balans tussen goede zorg en financiën op orde te krijgen, geld loopt niet 

tegen de plinten dus om goede keuzes te maken zijn er ter onderbouwing de scenario’s in de 

bestuursopdracht nodig.  

 

Reactie wethouder Van Vliet: licht de bestuursopdracht toe, die komt eerst nog in college en dan naar 

de raad, we moeten terug naar normalisering van de zorg, zoeken naar sturingsmogelijkheden, breed 

inzetten zoveel mogelijk inwoners bereiken, met welke instellingen werken we samen en wat missen 

we, professionele vriend past daarin. Gelden zwembaden worden aangevraagd voor energiekosten. 

Inwoners worden geïnterviewd om foto’s van de kernen samen te stellen, inclusie is onderdeel van 

heel veel onderwerpen, hoe in de begroting: moet nog worden uitgewerkt, in najaar 

voortgangsrapportage over inclusie, ondersteuning mantelzorg meenemen in Brede SPUK, 

fondsenwervers zijn er, er wordt veel geld binnengehaald.  

Motie SP wordt door college ontraden, bezoekers kunnen gebruik maken van de toiletten ook in het 

betaalde deel, dit zou wellicht beter aangegeven moeten worden. Daarnaast komt er veel kijken bij 

het plaatsen van toiletten, aanbesteden, water en elektra aansluiten, onderhoud, etc. Aan uitvoering 

van de motie uit 2020 hebben restaurants meegewerkt.  

 

Toezegging wethouder Van  Vliet:  

- professionele vriend meenemen in bestuursopdracht 

- kijken naar zichtbaar maken mogelijkheid gebruik maken van toiletten in betaalde deel 

Maarsseveense Plassen.  

 

Blok 3e. Samenleven         

 

Samen Stichtse Vecht: mist buitenspelen, er zou evaluatie komen en had actieplan verwacht. Raad 

meer meenemen in harmonisatie binnensport. 

D66: vraagt maximale inzet om de hoogst mogelijk SPUK en GALA gelden binnen te halen en zo 

efficiënt mogelijk in te zetten. 

GroenLinks: in kadernota staat het is nog niet duidelijk Brede SPUK regeling voor welke onderdelen 

de gemeente geld gaat aanvragen, bij antwoord op vragen staat alle onderdelen 

ChristenUnie-SGP: heeft een vraag over de afschrijvingstermijn gebouwen onderwijs die gaat van 15 

naar 40 jaar, hoe gaat dat voor bestaande bouw? SPUK regeling: fractie ziet als gezonde generatie 

ook vooral focus op de mentale gezondheid, verzoek bij uitwerking kadernota naast nadruk op 

fysieke welzijn hier rekening mee te houden.  

PvdA: waarom loopt GALA budget terug van 2024-2027, cultuurparticipatie: hoe zit het met locatie 

voor Islamitisch Centrum Stichtse Vecht, paragraaf 2 over onderwijshuisvesting eenvoudiger 

opschrijven, is er geld gereserveerd voor viering van 50 jaar Maarssenbroek.  

CDA: voornemens meer voorstellen te gaan doen voor leuke initiatieven naar aanleiding van verzoek 

achterban, als gemeente faciliteren, weet gemeente al welke projecten voor SPUK gelden in 

aanmerking komen, kan geld worden gereserveerd voor sportprijs Stichtse Vecht. 

 

Wethouder Van Vliet: de gemeente gaat in kader van Brede SPUK inschrijven op alle onderdelen, 

nadat bekend is wat er wordt gehonoreerd worden er plannen gemaakt voor de uitvoering, de 

installaties worden overgedragen aan de schoolbesturen, bij nieuwbouw wordt daarvoor 40 jaar 

gehanteerd, spelen: er is een enquête geweest, speeltuinenbeleid is in 2023 uitgevoerd, geen grip op 

rijksmiddelen, als GALA geld minder wordt kan niet worden gezegd dat gemeente bij plust, 50 jaar 

Maarssenbroek: organisatie ligt bij de wijkcommissies zij hebben eigen budget, kan aanvullend kijken 



 

Pagina 7 van 7 

 

 

of ook nog uit leefbaarheidsbudget kan, zal vraag nog schriftelijk beantwoorden, sportgala gaat de 

motie opzoeken. Mentale gezondheid komt in sport- en preventieakkoord terug. Islamitisch Centrum 

Stichtse Vecht: de organisatie zoekt zelf naar locaties, is niet aan de gemeente, wij hebben ook 

nauwelijks eigen vastgoed, lastig om in te bemiddelen.  

 

Actiepunt:  

- motie sportgala opzoeken 

- vraag PvdA over viering 50 jaar Maarssenbroek voor de raad van 4 juli beantwoorden.  

 

→ Kan als bespreekstuk naar de raad van 4 juli 2023.  

 

Hierna sluit de voorzitter de vergadering om 00:10 uur. 

 

 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 

 

22-6-2023 

JW 


